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Taiwan-EU Industrial Collaboration in the Wind Power Industry with the Prospect of Business Opportunities


The “2018 Taiwan-Europe Wind Industry Summit,” co-hosted by MIRDC, Economic Development Bureau of Taichung City Government, European Chamber of Commerce Taiwan and Taiwan International Ports Corporation Limited, was held in Taichung City Government in mid-March, this event is the largest scale offshore wind power industry event in recent years, attracting participants from more than 500 domestic and international professionals.

Taichung City Mayor Chia-Lung Lin formally delivered the announcement and Director General Jang-Hwa Leu of Industrial Development Bureau gave a speech on behalf of the Ministry of Economic Affairs emphasizing the government’s policy objectives of developing offshore wind power to enhance industry and economy prosperity. He explained infrastructure planning and resources developed by the government for the purpose of establishing offshore wind farms in Taichung and Changhua areas. In addition, He encouraged international business attendees to further establish collaboration with businesses in Taiwan, and work together hand-in-hand in setting up localized industry supply chain through developing abundant wind resources in Taiwan Strait, as a part of effort to march towards Asia-Pacific offshore wind power market in the future with Taiwan experience and industry capacity. 

This summit focused on three major themes which include Taiwan-Europe Wind Supply Chains, Green Talent Training, as well as Taiwan’s Roadmap and Action Plans for Local Content. Prior to the commencement of this summit, a joint venture Memorandum of Understanding for Taiwan International Windpower Training Corporation was co-signed by Port of Taichung of Taiwan International Ports Corporation, Cwind Taiwan Co., Ltd., Taiwan Power Company, China Steel Corporation, CSBC Corporation Taiwan and Swancor Renewable Energy Co., Ltd. in a bid to expand the scope of cooperation in Taiwan and Europe.
Policy Officer Jan Steinkohl from Directorate General for Energy of the European Commission presented a subject report explaining European Union’s regulatory structure and support plan for offshore wind power as references for our government with dedications to promote offshore wind power development. 
For subsequent group discussions, representatives from the academic and industrial societies were invited to meetings conducted on Taiwan-Europe industry collaboration practices, with discussions focused on wind power industry policy, supply chain strategy as well as land and offshore wind power talent training, with discussions.

Director General Jang-Hwa Leu of Industrial Development Bureau unveiled government’s promotion policy with respect to group discussions on wind power industry policy and supply chain strategy. He explained government’s developments of offshore wind power projects for different phases, as well as various plans to promote offshore wind power industrial zone in the Port of Taichung.

At the end of the summit, representatives of leading businesses from both Taiwan and Europe presented blueprints and development plans on supply chain localization. With focuses on manufacturing and standardization issues for wind power industry, business partners also set up booths in the summit venue for discussions on supply chain collaboration practices and for negotiations over joint creation of opportunities for localized wind power industry supply chain development in a bid to work together in creating significant future opportunities for the industry.
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臺歐風電業者齊聚 吹動千億產業商機
    由金屬中心、台中市政府經發局、歐洲在臺商務協會以及台灣港務公司共同主辦的「臺歐風電產業高峰會」，三月中旬於台中市政府舉行，吸引超過500名國內外風電業者參與，堪稱近年來規模最大的離岸風電產業盛會。

    高峰會由台中市長林佳龍致詞揭開序幕，工業局局長呂正華則代表經濟部出席致詞，強調政府發展離岸風電，促進產業經濟繁榮的施政目標；以及說明政府於台中和彰化地區投入建置離岸風場開發的基礎設施規劃與資源；並鼓勵與會國際業者加強和臺灣業者合作關係之建立，藉由開發臺灣海峽豐沛的風資源，共同攜手建立在地化產業供應鏈，未來再以臺灣經驗和產業能量，進軍亞太離岸風電市場。

    本次高峰會聚焦三大主軸，包含臺歐風電產業供應鏈合作議題探討，離岸風電人才培育計畫以及業者在地化藍圖與行動計畫。峰會論壇開始前，由臺中港務公司、臺英風電公司、臺電公司、中鋼公司、臺船公司以及上緯新能源公司共同簽署臺灣風能訓練公司合資意向書，此舉宣示臺、歐雙方產業即將進入實質性的產業合作階段。

    有鑑於我國政府致力推動離岸風電發展，歐盟執委會能源總署亦派出政策官員史坦柯爾（Jan Steinkohl）發表主題報告，說明歐盟對離岸風電的法規架構及支援計畫，提供我國政府參考。後續的分組座談則邀集臺、歐學界和業界代表針對風電產業政策與供應鏈策略和陸域及離岸風電人才培育進行座談，討論臺歐雙方產業合作實務。

    風電產業政策與供應鏈策略分組座談方面，工業局呂正華局長揭示政府離岸風電產業推動政策，說明政府於不同階段中主要發展的離岸風電產業在地化關聯項目，以及推動臺中港離岸風電產業專區的各項規劃，提升與會產業代表對政府施政的瞭解。

    峰會最後由臺歐風電產業標竿業者針對供應鏈在地化提出規劃藍圖與發展計畫，聚焦風電產業製造與標準化議題，業者並於現場設攤進行供應鏈合作實務洽談，商議共同構築在地化風電產業供應鏈的發展機會，攜手創造未來風電產業大商機。


